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Bestyrelsesmøde onsdag d. 14. juni 2023 
 

 
Dato, tidspunkt, sted, deltagende 
 

• 14-06-23 kl. 18:00 hos Frida 
• Deltagende:  Eline, Julie, Mette, Victor, Tobias, Frida, Teis, Caroline.  

 
Godkendelse af tidligere referat 
 

• Godkendt, men:  
 Vi taler om årets JAI´er i januar næste år.  

 
Debatpunkter 
 

• DSFI, oprydning lørdag  
• Fordele?  

• Vi går en time før og forhandler stadig.  
• Overvejelser: få leveret mad, drinksbilletter mm.?  

 
• Input fra ASV vedr. sponsor søger 

• Forslag: Vi ansætter en til at arbejde for at skaffe sponsorer til 
klubben. Lønnen kan ligge i et beløb + en andel af de aftaler 
vedkommende laver.  

• Overvejelser:  
• Dyrt at ansætte en, men det kan måske skabe gode resultater.  
• Man kan køre en prøveperiode på 3 måneder. 
• Teis laver et forslag, vi diskuterer i august.  

 
• KSI (34 deltagere)  

• Kørsel 
• Fælles kørsel fx i bus, samme Kombardo eller lignede 
• Hvad koster en bus og kan vi finde en sponsor?  
• Det kunne være en oplagt mulighed for at blande holdene.  
• Kommer Odense og skal de have et lift? Vi kan dele udgifterne.  

• Fælles  
• Tobi tænker på fælleslege, busunderholdning mm.  

 
Beslutningspunkter 
 

• Hvem arrangerer opstartsfest med Rekom? 
• Aktivitetsudvalget skal kontaktes og vi holder festen efter JAI-dag dernede.  
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Informationspunkter 
 

• Håndboldevent i Viborg 
• 100 kr. pr. mand. Skal vi skrive ud til klubben og vil klubben give tilskud?  
• Vi laver en begivenhed og opslag på grupperne. Eline står for det.  

 
• Info fra afsluttende trænermøde 

• Man har før kunnet se, hvem der har været tilmeldt frivilligvagter, kunne det 
være en idé igen?  

• Træningerne ligger sent, kan 3./4. holdenes træning rykkes frem om 
torsdagen? Svar: nogle dage er hallen i brug af andre hold før kl. 19.  

• Nye spillere, kan vi få et bedre system?  
• Man kontakter den relevante træner eller Caroline, som henviser til en 

træner.  
• Skal vi have et opslag på Insta og Facebook? 1./2. 1. aug. 3./4. starter 

når skolerne starter.  
• Er det trænernes rolle at rykke spillere opad? Mette og Tobias tager 

det med til opstartsmøde med trænerne. Henviser også til 
hjemmesiden.  

• Vi evaluerer efter opstart på om der skal gøres noget omkring 
kommunikationen og processen for nye spillere.  

§ Vægter det at vinde over det sociale? Nej  
• Nyt trænertøj: Kan man få forskellige sæt, så man ikke har flere ens, når man 

er der i flere år. Der kommer aftale med Hummel, vi kan overveje det her.  
• Teis kigger på klubtøj og trænernøgler  

 
Regnskabsorientering 

 
Emner PR 

• Nyt coverbillede på Facebook. Ønsker til ændringer udover datoer?  
• Tilføj hvilken sæson 

 
Årshjul gennemgås 

 
Dagsordenspunkter til næste gang 

 
Opsamling på “Tasks” 

 
Næste møde fastsættes:  
9/8 hos Julie kl. 18 

 
Punkter til næste møde: 

 

 

 


